
Rogaland Travforbund 

 

Referat styremøte 6 -2010 

Dato: Mandag 30.august kl. 19.00 

Til stede: Magne Mæland, Elin Lode, Stian Rege, Knut Oftedal, Kjell Øystein Håkonsen og Lisa K. 

Johannessen (forbundsek) 

1. Referat fra forrige styremøte ble godkjent 

2. Håkonsen informerte om DU, trenger ny anleggskontakt i Rogaland. Bør vedkommende sitte 

i styret? 

Håkonsen informerte kort om Forus Trav. Lite møter om sommeren, ny daglig leder ansatt. 

Begynner 1.november. 

3. Salgsvisningen fungerte bra, de store trenerne manglet. Oftedal foreslo å arrangere en 

ukedag og eventuelt betale flybillett til de største trenerne? 

Rege foreslo et møte med oppdretterne i Rogaland for å diskutere framtiden, og hva de selv 

ønsker. 

4. Håkonsen orienterte kort om møtet med Tina Dale Brauti lørdag 3.juli. Det var dårlig 

oppmøte, vi trenger å få våre medlemmer til å engasjere seg mer, også når det kommer til 

styreverv. 

Styremøtene i klubbene bør være en uke før styremøtet i Forbundet slik at styret i forbundet 

kan diskutere de sakene som travklubbene engasjerer seg i. 

5. Lokal Høstkonferanse – mandag 13.september. 

Merete Johansen kommer, snakker om kortsiktig tiltaksplan som DNT har utarbeidet. Ida 

Beate Vikse innleder med ”positiv holdning”. 

Videre bør det bli tatt opp hvordan vi kan engasjere medlemmene og styremedlemmene på 

en positiv måte. 

Det bør også bli en diskusjon rundt Unghestskolen. 

6. Travkonferansen i Oslo – 22-23 oktober. Saker blir diskutert etter den lokale 

høstkonferansen. 

7. DNT har utarbeidet en plan, Unghestskolen. Den legger opp til at forbundene skal arbeide 

den samme retningen, den veien vi har begynt på i Rogaland. 

Tron Ryan har sagt seg villig til å gi veiledning rundt skoing av unghester. 

Lørdag 25.september er satt av til Unghesttrening i hallen på Øksnevad. 

Vi må også arrangere foringskurs, treningskurs og kurs/veiledning rundt tannpleie.  

Hans Adler ”Sulan” kommer og holder foredrag ang. trening av unghest fredag 10. desember. 

Øystein Tjomsland blir forespurt om han kan holde foredrag i januar. 

Pål Buer og Andre Løkken blir forespurt om de kan veilede 30.oktober. (tannpleie + div.) 

Møte med de som ønsker, uten hest, mandag 20.september for diskusjon rundt 

Unghestskolen og hvordan den skal legges opp! 

8. Lokalkjøringen blir arrangert av Travklubbene som nå driver og samler inn sponsorer til 

stevnet. 

9. Eventuelt – Transporttilskudd til ponnier som startet på HT. Dette må bli tatt opp på forhånd. 

Ponnigruppen har godt økonomi og kan gjerne gi reisetilskudd selv.  


